
Zápisnica  z rokovania AS Fakulty PEDAS 

 

Dňa: 21.01.2019 

Miesto a čas rokovania: zasadacia miestnosť KŽD, 08:00 h 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny (19/20 z 21 členov) 

Ospravedlnení: 1 

Hostia: podľa prezenčnej listiny (1) 

 

V súlade s §2 ods. 17 Zásad volieb do Akademického senátu FPEDAS zo dňa 26.3.2018 (ďalej 

len „zásady volieb“) zvolal predseda Akademického senátu  FPEDAS (ďalej len AS FPEDAS“) prof. 

RNDr. Ing. K.  Achimský, CSc. ustanovujúce zasadnutie členov AS FPEDAS v súlade so Zápisnicou 

z volieb do AS FPEDAS zo dňa 27.11.2018, otvoril zasadanie senátu, privítal  senátorov a hosťa 

pána dekana prof. Ing. M. Poliaka, PhD. 

Predseda AS FPEDAS vzhľadom na počet prítomných  skonštatoval, že AS FPEDAS je 

uznášania schopný. Bolo prítomných 19 členov z 21. 

Následne predseda AS FPEDAS oboznámil prítomných s programom zasadania a oslovil 

senátorov so žiadosťou o prípadné návrhy zmeny programu zasadania. Prítomní senátori nevzniesli 

pripomienky k programu, ktorý bol pripravený v súlade s §1 ods. 4 zásad volieb.  

Uznesenie č. 1: AS FPEDAS Žilinskej univerzity v Žiline schválil návrh programu 

rokovania AS FPEDAS v zmysle čl. 1 ods. 9 a 10 Rokovacieho poriadku AS FPEDAS v znení: 

1.     Voľba predsedu AS FPEDAS 

2.     Voľba tajomníka AS FPEDAS 

3.     Voľba stálej volebnej komisie AS FPEDAS 

4.     Voľba zástupcu FPEDAS do Rady vysokých škôl 

5.     Rôzne 

Výsledok hlasovania: za 19 proti 0 zdržal sa 0. 

Následne predseda AS FPEDAS prof. RNDr. Ing. K. Achimský, CSc. odovzdal jednotlivým 

senátorom ich menovacie dekréty v súlade s §2 ods. 18 Zásad volieb. 

Bola ustanovená sčítacia komisia a za skrutátorov boli zvolení Mgr. Patrik Böhm a Ivana 

Ondrejková. 

1. Prvým bodom zasadania bola voľba Predsedu AS FPEDAS na obdobie 2018 -2022. 

Senátori navrhli dvoch kandidátov: prof. RNDr. Ing. K. Achimského, CSc. a  doc. Ing. 

JUDr. A. Novák Sedláčkovú, PhD. Kandidáti súhlasili s kandidatúrou.  

 

Výsledky hlasovania: 

Prítomní: 19 

prof. RNDr. Ing. K. Achimský, CSc. : 6 

doc. Ing. JUDr. A. Novák Sedláčková, PhD. : 13 

AS FPEDAS zvolil za predsedníčku AS FPEDAS pani doc. Ing. JUDr. A. Novák 

Sedláčkovú, PhD . Predseda senátu, ktorého obdobie skončilo novej predsedníčke 

pogratuloval a požiadal ju o vedenie zasadnutia v súlade s čl. 1 ods. 12 rokovacieho poriadku 

FPEDAS. Doc. A. Novák Sedláčková poďakovala za prejavenú dôveru. 

Ďalším bodom rokovania bola voľba Tajomníka AS FPEDAS. 



2. Senátori navrhli dvoch kandidátov: doc. Ing. B. Bukovú, PhD. a Ing. V. Šalagu, PhD. 

Obaja  kandidáti súhlasili s kandidatúrou. 

 

Výsledky hlasovania: 

Prítomní: 19 

doc. Ing. B. Buková, PhD. : 11 

Ing. V. Šalaga, PhD.: 8 

 

AS FPEDAS zvolil za tajomníčku AS FPEDAS doc. Ing. B. Bukovú, PhD. 

 

 V priebehu rokovania prišla ďalšia členka senátu, tj. počet prítomných 20 členov. 

Tretím bodom zasadania bola voľba Stálej volebnej komisie AS FPEDAS.  

3. Senátori navrhli troch členov stálej volebnej komisie AS FPEDAS: D. Kapečkovú, Ing. J. 

Paľa, PhD. a Ing. V. Šalagu, PhD. Kandidáti súhlasili s kandidatúrou. 

 

Výsledky hlasovania: 

Prítomní : 20 

D. Kapečková : 20 

Ing. J. Paľo, PhD.: 19 

Ing. V. Šalaga, PhD.: 20 

 

AS FPEDAS zvolil Stálu volebnú komisiu AS FPEDAS v zložení: D. Kapečková, Ing. J. Paľo, PhD. 

a Ing. V. Šalaga, PhD. 

Následne členovia stálej volebnej komisie po porade navrhli za predsedu Stálej volebnej komisie AS 

FPEDAS pána Ing. J. Paľa, PhD.  Členovia AS FPEDAS  vzali na vedomie predsedu Stálej volebnej 

komisie AS FPEDAS pána Ing. J. Paľa, PhD s výsledkom hlasovania: 

Prítomní: 20  

Za: 19               Proti: 0     Zdržal sa: 1 

 

Ďalším bodom zasadania AS FPEDAS bola voľba zástupcu FPEDAS v Rade vysokých 

škôl SR.  

4. Predsedníčka AS FPEDAS JUDr. doc. Ing. A. Novák Sedláčková, PhD. oboznámila 

senátorov z funkčným obdobím Rady vysokých škôl. Senátori navrhli na súčasné volebné 

obdobie dvoch kandidátov z radou zamestnaneckej časti AS FPEDAS: Dr. h. c. prof. Ing. 

T. Čorejová, PhD. a doc. Ing. M. Kendra, PhD. Obaja kandidáti súhlasili s kandidatúrou. 

Výsledky hlasovania: 

Prítomní: 20 

Dr. h. c. prof. Ing. T. Čorejová, PhD.: 10 

doc. Ing. M. Kendra, PhD.: 10 

Vzhľadom na výsledky 1. kola hlasovania predsedníčka AS FPEDAS JUDr. doc. Ing. A. 

Novák Sedláčkovú, PhD. aplikovala ustanovenia v zmysle  zásad volieb a požiadala o druhé kolo 

voľby zástupcu FPEDAS v Rade vysokých škôl, a zároveň uviedla, že v prípade rovnosti hlasov aj 

v druhom kole, určí víťazného kandidáta žrebom predseda volebnej komisie. 

Výsledky hlasovania: 

Prítomní: 20 



Dr. h. c. prof. Ing. T. Čorejová, PhD.: 10 

doc. Ing. M. Kendra, PhD.: 10 

Následne predseda stálej volebnej komisie AS FPEDAS určil žrebom, že zvolenou 

zástupkyňou v Rade vysokých škôl je pani Dr. h. c. prof. Ing. T. Čorejovú, PhD.. 

Uznesenie č. 2: AS FPEDAS Žilinskej univerzity v Žiline v súlade s §1 ods. 4 zásad volieb do 

Akademického senátu FPEDAS zvolil: 

• za predsedu AS FPEDAS doc. Ing. JUDr. Alenu Novák Sedláčkovú, PhD. 

• za tajomníka AS FPEDAS doc. Ing. Bibiánu Bukovú, PhD. 

• za členov stálej volebnej komisie: Ing. Jozefa Paľa, PhD. (predseda SVK), Ing. 

Vladimír Šalaga, PhD. (člen za zam. časť) a Dominiku Kapečkovú (za študentskú časť). 

• za zástupcu FPEDAS v Rade vysokých škôl Dr. h. c. prof. Ing. Tatianu Čorejovú, PhD. 

Rôzne 

Po ukončení hlavných bodov programu v bode rôzne vystúpil dekan fakulty prof. Ing. M. Poliak, 

PhD. s poďakovaním  bývalému predsedovi AS FPEDAS pánovi prof. RNDr. Ing. K. Achimskému, 

CSc. za vykonanú prácu počas celého jeho volebného obdobia a k tomuto poďakovaniu sa pripojila 

aj nová predsedníčka AS FPEDAS. 

Ďalej v rôznom vystúpil doc. Ing. M. Kendra, PhD. s otázkou evidencie publikačnej činnosti 

v mesiacoch 01 – 03/2019.  Na otázku reagoval dekan fakulty prof. Ing. M. Poliak, PhD.  a odporučil 

zamestnancom priebežnú evidenciu publikačnej činnosti. Senátorka D. Kapečková požiadala 

o stanovisko AS FPEDAS k novému cenníku parkovacích poplatkov na univerzite s odôvodnením, 

že súčasné navýšenie ceny parkovného je viac ako trojnásobné, čo môže u študentov znížiť záujem 

o návštevu prednášok v priestoroch UNIZA. Dekan fakulty informoval, že o zmene cenníka 

parkovacích poplatkov bol informovaný v Kolégiu rektora. V diskusii vystúpil aj prof. RNDr. Ing. 

K. Achimský a odporučil študentom, aby túto svoju požiadavku smerovali aj na Akademický senát 

UNIZA. Senátori AS FPEDAS sa po rozsiahlej diskusii rozhodli vydať odporúčacie stanovisko, 

ktorým si dovoľujú odporučiť vedeniu UNIZA prehodnotiť systém spoplatnenia parkovania 

v priestoroch Žilinskej univerzity v Žiline.  

Na záver predsedníčka AS FPEDAS poďakovala za účasť a aktívnu spoluprácu a zasadnutie 

ukončila. 

   

V Žiline 22.01.2019 

Zápisnicu vyhotovila: doc. Ing. Bibiána Buková, PhD., 

overila predsedníčka AS FPEDAS: doc. Ing. JUDr. A. Novák Sedláčková, PhD. 

  


